
                                                                                
Generalforsamling KVA 2023                                      

Dagsorden + referat 
Torsdag den 23. Marts 2023                                                                    

 
 
Sted: Korinth Hallen 
Deltagere: Der var 21 fremmødte inkl. bestyrelsen. 
 
Formand Ulrik bød velkommen 
 
 

1. 
 

Valg af dirigent. 
 
Ib Ingildsen blev valg til dirigent. 
Dirigenten konstaterede generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
Dirigenten gennemgik den udleverede dagsorden. 
 
 

2. Valg af 2 stemmetællere. 
 
Roland og Anders blev valgt. 
 
 

3. Formandens beretning.   
 
Ulrik oplæser beretning, som bliver godkendt af alle. 
Der bliver spurgt til pesticiderester, hvor de kommer fra? Hvilket ikke er identificeret ifølge Ulrik . 
Der bliver spurgt ind til om der bliver lavet prøveboringer ved sidden af de eksisterende boringer? 
Svaret hertil er nej. 
Der stilles spørgsmål om nuværende målere bliver skiftet til elektronisk målere – her har 
vandværksbestyrelsen besluttet at der skiftes til alm. målere fremfor elektroniske målere pga. en 
væsentlig prisforskel. 
Der spørges om der kommer kalkfilter på vandværket. – Det kommer der ikke på nuværende tidspunkt i, 
men bestyrelsen arbejder videre med forslaget (se under eventuelt).  
Beretning er vedlagt som bilag. 
 
 

4. Godkendelse af revideret regnskab. (v. Ib Laursen og Marlene) 
  
Ib præsentere Marlene som vores ”nye” bogholde og i samme anledning takker Ib, Niels for bidrag med 
assistance til regnskab i overgangsperioden. 
2022 var året hvor vi opsagde samarbejdet med Bierholm og fra 1. januar har Ib og Marlene overtaget 
regnskabet 100%. 
 
Ib giver ordet til Marlene, som gennemgår regnskab. 
D er ingen spørgsmål til regnskabet. 
Regnskabet godkendt og vedlægges 
 
 

5. Gennemgang af budget for 2023. (v. Ib Laursen) 
 
Ib gennemgår budget. 
Der spørges  til om el-budget er forudbestemt fra kommunen, hvilket kan svares nej til. Det er 
bestyrelsens bedste bud. 
 
Ingen yderlig spørgsmål 
 
Ib tilføjer, hvis der sammenlignes priser på vand i vores nabobyer, ligger Korinth meget lavt og derfor vil 
der komme forslag om prisforhøjelse i  2024 
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6. Indkomne forslag. Ifølge vedtægterne skal forslag være formanden i hænde senest 8 dage inden 
afholdelse af generalforsamlingen. 
 
Der var ingen forslag  
 

7. Valg til bestyrelse. 
Består af: 
Formand        Ulrik Kristoffersen 
Næstformand Claus Hansen 
Kasserer         Ib Laursen  
Sekretær         Ole Breith 
Endvidere       Claus Jessen 

                 Kim Larsen 
                 Kasper Vestergaard  

  
På valg efter tur:  
Ole Breith              (villig til genvalg) 
Ulrik Kristoffersen (villig til genvalg) 
Claus Jessen           (villig til genvalg) 
 
Ingen nye opstillere Ole, Ulrik og Claus fortsætter i bestyrelsen. 
  
  

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 
 
Består af:  
1.  Claus Jensen   (villig til genvalg) 
2.  John Pilegaard (villig til genvalg) 
 
Ingen nye opstillere, John og Claus fortsætter som suppleanter.  
 
  

9. Valg af revisor. 
 
1. Poul Møller 
2. Niels Erfurth 
 
På valg efter tur: Niels Erfurth (villig til genvalg) 
 
Niels bliver genvalgt 
 

10. Valg af revisorsuppleant. 
 
Består af: Jørgen Trydemann (villig til genvalg) 
 
Jørgen bliver genvalgt. 

11. Eventuelt 
 
Forslag til KALKfilter på vandværk. Dette forslag arbejdes der videre med i bestyrelsen. 
Beregning af omkostninger pr.husstand ønskes. 
Det forslåes at Horne vandværk kontaktes for at hører deres erfaring, da de har kalkfilterr på deres 
anlæg. 
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REFERATET ER GODKENDT AF:  
Referatet udføres som et selvstændigt dokument og bliver oploaded til mappe i onedrive. 
 
 
 
____________________ ____________________ ____________________  
 Ulrik Kristoffersen Claus Hansen  Ib Laursen  
 
 
 
____________________ ____________________  ____________________ 
Ole Breith  Kasper Vestergaard Claus Jessen  
 
 
 
____________________ ____________________ 
Kim Larsen Dirigent Ib Ingildsen 
 


